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Beste CDA-ers, 

 

Ik sta hier, dankbaar en blij dat ik bij de komende waterschapverkiezingen in 2019 voor 

Amstel, Gooi en Vecht opnieuw lijsttrekker mag zijn voor het CDA en mijn ervaring kan 

overbrengen aan een nieuw team.  

 

Doorgaans moeten we als waterschap alles in het werk stellen om overstromingen en 

wateroverlast te voorkomen, maar afgelopen zomer moesten we er met de droogte vooral 

voor zorgen dat er voldoende ZOET water op de goede plekken terecht kwam. Voldoende 

zoet water in de Vecht om naar het Naardermeer te pompen, om te voorkomen dat het 

Naardermeer zou verdrogen. En te voorkomen dat de funderingen van het Muiderslot droog 

zouden vallen. Als bestuurders hoeven we niet zelf water te pompen, maar de 

beleidsplannen en peilbesluiten moeten wel van te voren gereed liggen. En dat is een 

bestuurlijke, beleidsmatige kwestie. Een dijkdoorbraak, vanwege het uitdrogen van een 

veendijk, zoals in 2003 bij Wilnis, heeft zich dan ook niet voorgedaan, want anders dan toen 

wordt de droogte nu wel als risicofactor gezien,  de afgelopen 15 jaar zijn de dijken versterkt 

en de dijken worden nu extra gecontroleerd.  

 

Ik was al jong geïnteresseerd in de kracht van het water en het belang van veilige dijken,  

want ik ben in 1961 geboren in een dorp in Zeeland (Stavenisse) dat in 1953 zwaar getroffen 

werd door de overstromingen. Na mijn studie Economie aan de VU heb ik een loopbaan in 

de financiële sector gevolgd en heb ook verschillende bestuurlijke nevenfuncties 

uitgeoefend, onder meer als lid van Provinciale Staten NH. Momenteel ben ik werkzaam als 

beleggingsanalist en hoort u mij misschien wel eens op BNR Nieuwsradio of leest  u wel 

eens wat van mij in De Telegraaf, NRC of het Financieele Dagblad. 

 

Wat trekt mij nu zo aan in dat waterbeheer? De onderlinge afweging van belangen: 

waterveiligheid, natuur en milieu, financiën en landschapsbeheer, rekening houden met 

klimaatverandering spreekt mij sterk aan. Overal stroomt water tussendoor. In het 

waterschap zet je je in voor de kwaliteit van je directe leefmilieu. Ik hou van het mooie gebied 

van Amstel, Gooi en Vecht. Op mijn sportfiets kom ik door het hele  waterschapgebied en 

ken zo alle polders….en uiteraard ken ik ook de stad Amsterdam! De stad waar ik zelf 

gewoond heb, waar ik vaak kom voor mijn werk en waar ik twee studerende kinderen heb 

wonen en een derde ook nog binnenkort aan het werk gaat. 

 

  

http://www.agv.nl/
https://www.agv.nl/onze-taken/het-juiste-waterpeil/hoe-bepalen-we-het-waterpeil/
https://www.agv.nl/onze-taken/het-juiste-waterpeil/hoe-bepalen-we-het-waterpeil/
https://www.agv.nl/nieuws/2018/augustus/noodpompen-muiden-beschermen-natuur/
https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/extreme-droogte-oorzaak-dijkdoorbraak-wilnis~b89bb198/
https://www.agv.nl/nieuws/2018/juli/We-controleren-de-dijken-extra-vanwege-de-droogte-2/
https://www.agv.nl/siteassets/onze-taken/waterbeheerplan/wat-waterbeheerplan-2016-2021-interactief.pdf
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Ik noem graag een aantal punten waar ik mij voor in zet. De agrarische sector levert een 

zeer belangrijke bijdrage aan onze economie, onze voedselvoorziening en ook het 

landschapsbeheer. Goed peilbeheer om de agrarisch bedrijven te ondersteunen is van 

essentieel belang. De komende jaren zal dit peilbeheer steeds meer onderwerp van politieke 

strijd in het waterschap worden, omdat de bodemdaling in de veenweidegebieden steeds 

vaker op de agenda komt en politiek misbruikt wordt door bijv. WaterNatuurlijk, de PvdA en 

de Partij voor de Dieren. Die willen steeds meer polders onder water zetten om de 

bodemdaling af te remmen en de uitstoot van CO2  in de veenweidegebieden te reduceren. 

Die doelstellingen zijn op zichzelf prima, maar het onder water zetten van grote gebieden 

niet. Wij willen het open groene landschap in de veengebieden in stand houden en de 

bodemdaling afremmen met nieuwe technieken zoals onderwaterdrainage, natte teelten en 

agrarisch waterbeheer. Ook zijn er nog veel andere claims op de groene ruimte, voor wonen, 

verkeer en werken. De agrarische functie komt daarmee ook nog eens steeds meer in het 

gedrang. We willen niet dat het waterschap de provincie adviseert om het gehele gebied 

steeds meer tot ‘natuur’-gebied te bestemmen, want wie zal dat betalen? Wij zeggen dus dat 

het waterschap de (door de provincie gekozen) RO-functie moet faciliteren. De bodemdaling 

is overigens niet alleen een probleem van het landelijk gebied, ook in de stad leidt de 

bodemdaling tot schade aan funderingen van huizen en infrastructuur. 

 

Waterschappen kunnen met hun afvalwaterzuiveringsinstallaties een goede partner zijn bij 

de Energietransitie. Wij zijn met ons CDA-uitgangspunt van het ‘rentmeesterschap’ natuurlijk 

voor een circulaire economie en voor verduurzaming, maar onze CDA-fractie in het 

waterschap AGV is wel voor effectieve maatregelen, haalbare doelen, projecten waarvan 

ook de kosten goed en verantwoord in beeld zijn. Wij zijn tegen projecten die alleen maar 

cosmetisch onder de noemer van ‘klimaatneutraal’ en ‘energieneutraal’ worden gebracht, 

maar in breder maatschappelijk perspectief onrendabel zijn. Deze week kwamen al berichten 

in de media dat de ‘groene energie’ in Nederland de duurste groene energie is van heel 

Europa. We moeten er voor waken dat we het draagvlak voor het beleid van verduurzaming 

niet verliezen. Het CDA brengt vaak de juiste nuance in het bestuur van het waterschap. 

 

Bij ons waterschap pleiten wij voortdurend voor een goede communicatie, een goede uitleg 

aan onze inwoners, onze ingezetenen. Voor het verhaal van het water verwijs ik daarom ook 

graag naar onze CDA-AGV-website en social media, waar dit verhaal uitgebreid aan de orde 

komt. De verkiezingscampagne staat voor de deur en ik heb er zin in.  

 

WZ. 

http://www.lto.nl/media/default.aspx/emma/org/10881791/170329+brief+aan++drs.+e.i.+schippers+namens+lto+nederland+iz.+belang+agrarische+sector+voor+nederland.pdf
http://www.lto.nl/media/default.aspx/emma/org/10881791/170329+brief+aan++drs.+e.i.+schippers+namens+lto+nederland+iz.+belang+agrarische+sector+voor+nederland.pdf
https://www.agv.nl/onze-taken/het-juiste-waterpeil/hoe-bepalen-we-het-waterpeil/
https://1drv.ms/b/s!AuzvtfYhQrnVkhGiGM4MIC5fzaGS
https://www.hdsr.nl/beleid-plannen/veenweide/
https://www.hdsr.nl/beleid-plannen/veenweide/
https://www.hdsr.nl/beleid-plannen/veenweide/
https://www.youtube.com/watch?v=r6pGEFziG68
https://www.uvw.nl/wp-content/uploads/2017/03/Investeringsagenda-voor-Kabinetsformatie-2017-Naar-een-duurzaam-Nederland-2017.pdf
https://fd.nl/ondernemen/1267043/gewilde-groene-nederlandse-stroom-duurst-in-europa
https://fd.nl/ondernemen/1267043/gewilde-groene-nederlandse-stroom-duurst-in-europa
https://www.agv.nl/onze-taken
https://www.agv.nl/onze-taken
http://www.cda.nl/agv
https://twitter.com/CDAwatersfrAGV

